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                                                                                             Krobia, dnia 30 sierpnia 2011 r. 

 

                              P R O T O K Ó Ł    Nr   XII/2011 
  
                  z   XII sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  

                  w dniu  24 sierpnia 2011 r. w Domu Strażak w Pudliszkach      

=========================================================  
                 godzina rozpoczęcia :    16.30 

                    godzina zakończenia :   19.30  

                    Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji uczestniczyło 14, nieobecny Zdzisław 

Nowacki.  

                 Ponadto w sesji uczestniczyli :  

              ====================== 

1. Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi. 

                    2.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy Krobia. 

                    3.   Zawieja Karol                  - radca prawny. 

                    4.   Sołtysi Gminy Krobia.                  

                    5.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                    
 

                    Porządek obrad sesji : 

              ======================= 

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.  

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z X i XI sesji.  

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji.  

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                   

w okresie międzysesyjnym. 

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie : 

 a) przyznania stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów,  

 b) ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych, 

 c) zmiany Uchwały Nr  LVI/458/2010  Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 października 

2010 r. w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na 

lata 2011-2015, 

 d) zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych, 

 e) przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Krobia,  

 f)  określenia warunków udzielania bonifikat i wysokości stawek procentowych przy 

sprzedaży lokali mieszkalnych na rzecz ich najemców, 

 g)  wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiących własność Gminy Krobia 

oddanych w użytkowanie wieczyste, 

 h)  nieodpłatnego przejęcia od Agencji Nieruchomości Rolnych nieruchomości 

położonych w Ciołkowie, 

 i)  nieodpłatnego  przejęcia  od  Agencji Nieruchomości Rolnych nieruchomości 

położonej w Nieparcie, 

 j)  nieodpłatnego  przejęcia  od  Agencji Nieruchomości Rolnych nieruchomości 

położonej w Gogolewie, (działka nr 352) 

 k)  nieodpłatnego  przejęcia  od  Agencji Nieruchomości Rolnych nieruchomości 

położonej w Gogolewie, (działka nr 171/10) 
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 l)  emisji obligacji Gminy Krobia oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu,   

 ł)  zmiany Uchwały Nr V/19/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 stycznia             

2011 r.    w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na 

lata 2011 – 2025, 

 m) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2011.  

  9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

10. Wolne głosy i wnioski.  

11. Zakończenie.  

   
   

Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Jóźwiak. 
 

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   

Przewodniczący Rady powitał radnych, p. Burmistrza, pracowników Urzędu oraz pozostałych 

zaproszonych gości.   

      Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 13 radnych, nieobecny L. Bem, 

Z. Nowacki,  wobec czego sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.   
 

      Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

      Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.  

      Przewodniczący Rady : wnoszę o wycofanie z porządku obrad sesji pkt. 8 h, rozpatrzenie 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości zabudowanych 

położonych w Ziemlinie.  

Zgłoszoną zmianę porządku obrad sesji przyjęto jednomyślnie, głosowało 13 radnych.           

Porządek obrad sesji po zmianach przyjęto jednomyślnie, głosowało 13 radnych.   

Pierwotny porządek obrad sesji stanowi załącznik do protokołu.          

     

      Ad. 3 Przyjęcie protokołu z IX sesji. 

      Protokół z IX sesji przyjęto jednomyślnie, głosowało 13 radnych.  
 

      Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 

      Burmistrz : wpłynęły trzy odpowiedzi z PZD do. dróg  złożone przez radnych H. Busza,                

R. Olejniczak i G.Skrobałę. 
 

      Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych. 

      E. Dopierała : 1. Sprawa dot. targowiska, którego stan nawierzchni jest znany, rozebrano 

stanowiska zadaszone i konieczny byłby remont. Wg informacji Urzędu Marszałkowskiego 

ogłoszony będzie  konkurs na projekty związane z budową, przebudową, remontem                        

i wyposażeniem targowisk. Czy nie można by złożyć wniosku o pozyskanie środków w ramach 

tego projektu. Brak na terenie gminy targowiska do handlu zwierzętami, być może w Krobi lub 

innej miejscowości można by zorganizować miejsce do prowadzenia takiego handlu, a wpływy 

do budżetu byłyby większe.  

      2.  Sprawa dot. placówek oświatowych. Czy we wszystkich szkołach i przedszkolach 

przeprowadzono lub trwa remont i gdzie będą uczyły się dzieci z rozebranego baraku                         

w Pudliszkach? Czy we wszystkich placówkach są przegotowane miejsca dla najmłodszych 

uczniów? Gdzie mamy place zabaw powstałe z programu „Radosna szkoła”? Czy wszystkie 

dzieci zostały przyjęte do przedszkola i czy są jakieś na liście rezerwowej? Gmina starała się o 

środki z programu „Maluch” na zorganizowanie opieki nad małymi dziećmi. Czy otrzymano 

środki z tego programu i kiedy przewiduje się jego uruchomienie? Czy przystąpiono do 

konkursu o środki z programu „Żłobki” z Europejskiego Funduszu Społecznego?   

      H. Busz : 1. Sprawa dot. zwiększenia ciśnienia wody w miejscowości Sułkowice, szczególnie na 

odcinku od skrzyżowania w kierunku Ludwinowa.  
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      2. Sprawa dot. załatania dziur na drodze powiatowej Wymysłowo-Sułkowice, ponieważ znaczne 

wyrwy w jezdni pojawiają się w miejscach naprawianych wiosną.  

      3. Proszę o zwrócenie się do Cukrowni w Gostyniu o zwrócenie uwagi przewoźnikom buraków 

cukrowych aby załadunek buraków w porze nocnej nie odbywał się w pobliżu zabudowań 

mieszkalnych.  
       
      Ad. 6 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                   

w okresie międzysesyjnym.  

      1.07. Udział delegacji Rady w pogrzebie byłego sołtysa wsi Ziemlina śp.Czesława Śniegockiego. 

      7.07. odbyła się XII sesja Rady Miejskiej, posiedzenie Komisji Budżetu oraz Komisji Rolnictwa 

i Rozwoju Gminy. 

      18.08. Posiedzenie wspólne komisji Rady Miejskiej. 

      23.08. Posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

      24.08. Posiedzenie Komisji Budżetu, Komisji Oświaty i Spraw Społecznych oraz Komisji 

Rolnictwa i Rozwoju Gminy.    

       

      Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

      Sprawozdanie stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

      Na sale obrad przybył radny L. Bem.  

      K. Perdon : ile wyprawek szkolnych zostało  przygotowanych oraz dlaczego przeprowadzono  

drugie postępowanie na dowóz dzieci na basen? 

      Maja Moskwa-Loman :  termin wyprawek upływa we wrześniu.  

      A. Olejnik : drugi przetarg na dowóz dzieci odbył się ze względu na to, że oferta  przekroczyła 

kwotę zarezerwowaną w budżecie. Termin składania ofert upływa dzisiaj, wpłynęły 2 oferty.  

      E. Dopierała : czy w wyniku przeprowadzonych kontroli punktów sprzedaży napojów 

alkoholowych oraz kontroli prowadzonej przez Urząd Marszałkowski stwierdzono 

nieprawidłowości, uchybienia? 

      Burmistrz : nie stwierdzono nieprawidłowości w toku prowadzonych kontroli.  
       

Ad. 8 Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  

a)  przyznania stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił przewodniczący Rady.  

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych E. Dopierała :  komisja na posiedzeniu    

w dniu dzisiejszym pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Uchwałę Nr XII/81/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 sierpnia 2011 r. w sprawie 

przyznania stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów; przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 

radnych. 
 

b)   ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Naczelnik WSS.  

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych E. Dopierała :  komisja na posiedzeniu    

w dniu dzisiejszym pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Uchwałę Nr XII/82/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 sierpnia 2011 r. w sprawie ustalenia 

wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych; przyjęto jednomyślnie, 

głosowało14 radnych. 
 

c)   zmiany Uchwały Nr  LVI/458/2010  Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 października 

2010 r. w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na lata 

2011-2015.   

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Naczelnik WSS.  

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych E. Dopierała :  komisja na posiedzeniu    

w dniu dzisiejszym pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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K. Perdon : w załączniku do uchwały nie zaktualizowano danych.  

Burmistrz : zmiana dotyczy tylko tytułu programu.  

Uchwałę Nr XII/83/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 sierpnia 2011 r. w sprawie zmiany 

Uchwały Nr  LVI/458/2010  Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 października 2010 r. w sprawie 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na lata 2011-2015; przyjęto 

jednomyślnie, głosowało 14 radnych. 
 

d)    zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych.   
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubiak : komisja obradowała w dniu 

23.08.br i wydała jednogłośnie pozytywną opinię o projekcie uchwały, przy jednym członku 

nieobecnym.  

Uchwałę Nr XII/84/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 sierpnia 2011 r. w sprawie zaliczenia 

drogi do kategorii dróg gminnych; przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych. 
 

e)  przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Krobia. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubiak: komisja obradowała w dniu 

23.08.br i wydała jednogłośnie pozytywną opinię o projekcie uchwały, przy jednym członku 

nieobecnym.  

Uchwałę Nr XII/85/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 sierpnia 2011 r. w sprawie  

przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Krobia; przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych. 
 

f)   określenia warunków udzielania bonifikat i wysokości stawek procentowych przy 

sprzedaży lokali mieszkalnych na rzecz ich najemców.  
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubiak: komisja obradowała w dniu 

23.08.br i wydała jednogłośnie pozytywną opinię o projekcie uchwały, przy jednym członku 

nieobecnym. 

E. Dopierała : określono zasady bonifikaty, a w poszczególnych paragrafach nie odnosimy się do 

okresu najmu. Decydujemy o stawce, a nie o okresie  zamieszkania, powinien być większy upust 

np. dla osób dłużej zamieszkujących w danym lokalu.  

Burmistrz : uchwała nie dzieli w zależności od czasookresu zamieszkania. Przyjęto założenie, że 

budynki przeznaczone do sprzedaży są w średnim stanie technicznym, a czasookres najmu ujęto 

w drugim punkcie uchwały. Nieco inaczej określono jeśli sprzedaż jest z rozłożeniem na raty            

i dotyczy części budynku. 

K. Perdon : stan techniczny nie wpływa na okres. 

Burmistrz : analizując stawki braliśmy pod uwagę osoby, które dłużej zamieszkują.  

Uchwałę Nr XII/86/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 sierpnia 2011 r. w sprawie 

określenia warunków udzielania bonifikat i wysokości stawek procentowych przy sprzedaży 

lokali mieszkalnych na rzecz ich najemców  ; przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych. 
 

g)  wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiących własność Gminy Krobia 

oddanych w użytkowanie wieczyste. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP.   

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubiak: komisja obradowała w dniu 

23.08.br i wydała jednogłośnie pozytywną opinię o projekcie uchwały, przy jednym członku 

nieobecnym. 
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Uchwałę Nr XII/87/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 sierpnia 2011 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiących własność Gminy Krobia oddanych             

w użytkowanie wieczyste; przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych. 
 

h)  nieodpłatnego przejęcia od Agencji Nieruchomości Rolnych nieruchomości położonych 

w Ciołkowie. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubiak: komisja obradowała w dniu 

23.08.br i wydała jednogłośnie pozytywną opinię o projekcie uchwały, przy jednym członku 

nieobecnym. 

K. Peron : co nam daje przejęcie nieruchomości?  

A. Olejnik : jest to gwarancja, że dotychczasowy dzierżawca nie zablokuje przejazdu rolnikom 

indywidualnym 

Burmistrz : w przypadku decyzji właściciela drogi o zaoraniu rolnik musi uzyskać zgodę na 

służebność  przejazdu.  

Uchwałę Nr XII/88/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 sierpnia 2011 r. w sprawie  

nieodpłatnego przejęcia od Agencji Nieruchomości Rolnych nieruchomości położonych                   

w Ciołkowie; przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych. 
 

i)  nieodpłatnego  przejęcia  od  Agencji Nieruchomości Rolnych nieruchomości położonej 

w Nieparcie. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubiak: komisja obradowała w dniu 

23.08.br i wydała jednogłośnie pozytywną opinię o projekcie uchwały, przy jednym członku 

nieobecnym. 

Uchwałę Nr XII/89/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 czerwca 2011 r. w sprawie 

nieodpłatnego  przejęcia  od  Agencji Nieruchomości Rolnych nieruchomości położonej                      

w Nieparcie  ; przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych. 
 

j)   nieodpłatnego  przejęcia  od  Agencji Nieruchomości Rolnych nieruchomości położonej 

w Gogolewie. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubiak: komisja obradowała w dniu 

23.08.br i wydała jednogłośnie pozytywną opinię o projekcie uchwały, przy jednym członku 

nieobecnym. 

Uchwałę Nr XII/90/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 sierpnia 2011 r. w sprawie  

nieodpłatnego  przejęcia  od  Agencji Nieruchomości Rolnych nieruchomości położonej w 

Gogolewie; przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych. 

Przerwa. Salę obrad opuściła radna R. Szulc.  
 

k)   nieodpłatnego  przejęcia  od  Agencji Nieruchomości Rolnych nieruchomości położonej 

w Gogolewie. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubiak: komisja obradowała w dniu 

23.08.br i wydała jednogłośnie pozytywną opinię o projekcie uchwały, przy jednym członku 

nieobecnym 

Uchwałę Nr XII/91/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 sierpnia 2011 r. w sprawie 

nieodpłatnego  przejęcia  od  Agencji Nieruchomości Rolnych nieruchomości położonej                     

w Gogolewie; przyjęto jednomyślnie, głosowało 13 radnych. 
 

l)  emisji obligacji Gminy Krobia oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 
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Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy.  

Uchwałę Nr XII/92/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 sierpnia 2011 r. w sprawie emisji 

obligacji Gminy Krobia oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu; przyjęto jednomyślnie, 

głosowało 13 radnych. 
 

ł)   zmiany Uchwały Nr V/19/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 stycznia 2011 r.                   

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2011 – 

2025. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy.  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu dzisiejszym i projekt 

uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Uchwałę Nr XII/93/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 sierpnia 2011 r. w sprawie zmiany 

Uchwały Nr V/19/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 stycznia 2011 r.    w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2011 – 2025; przyjęto 

jednomyślnie, głosowało 13 radnych. 
 

m)  zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2011. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy.  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu dzisiejszym i projekt 

uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Uchwałę Nr XII/94/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 sierpnia 2011 r. w sprawie  zmian 

budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2011;  przyjęto jednomyślnie,  głosowało 13 

radnych. 
 

Ad. 9  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.    
Burmistrz :  odpowiadając na interpelację radnej E. Dopierała, to o stanie targowiska dyskusje 

trwają już dawno. Przygotowano wycenę remontu wykonania drogi ul. Kasztelańskiej łącznie          

z przepustem i ogłoszono postępowanie na te prace, środki na to zadanie zaproponowane zostaną 

w projekcie budżetu. Kwestia następnego etapu analizowana będzie przy projekcie budżetu na 

2012 rok. W pełni zgadzam się z przeznaczeniem środków finansowych na remont targowiska. 

Odnośnie przegotowania miejsca na handel zwierzętami, to nie mam sygnału środowiska 

rolników aby była taka potrzeba.  

A. Olejnik : możliwe jest pozyskanie środków w ramach PROW na remont targowiska. 

Natomiast wymogiem programu jest przeznaczenie 2/3 powierzchni do handlu płodami rolnymi.          

Konieczne jest wyposażenie targowiska w stanowiska zadaszone, oświetlone, oznakowane. 

Koszt około 1,5 mln zł.  Projekt przebudowy targowiska obejmowałby przebudowę przepustu         

oraz wykonanie chodnika i nawierzchni targowiska.  

Burmistrz : kwestia związana z programem „Radosna szkoła”, obecnie jest realizowany.  
 

Przeprowadzono następujące remonty w jednostkach oświatowych : 

Przedszkole Samorządowe Pudliszki 

 malowanie kuchni i pomieszczeń kuchennych /Przedszkole ul. Szkolna/, 

 założono płytki w WC personelu przy kuchni /Przedszkole ul. Szkolna/, 

 założono płytki w WC personelu przy szatni /Przedszkole ul. Szkolna/, 

 wymieniono w całym przedszkolu toalety /Przedszkole ul. Szkolna/, 

 wymalowano łazienki dziecięce /Przedszkole ul. Szkolna/, 

 wymurowano nową piaskownicę dla dzieci /Przedszkole ul. Szkolna/, 

 założenie ogrzewania w WC personelu /Przedszkole ul. Fabryczna/, 

 generalny remont łazienki i aneksu kuchennego /Przedszkole Żychlewo/.  

Zespół Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w Krobi 

 generalny remont toalety pracowniczej na parterze szkoły, 
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 generalny remont klasy nr 32 na parterze (malowanie, wymiana oświetlenia, 

wymiana wykładziny podłogowej), 

 generalny remont klasy geograficznej nr 4 na II piętrze (malowanie, wymiana 

oświetlenia, wymiana wykładziny podłogowej, wymiana mebli, instalacja rzutnika 

i tablicy mulitmedialnej), 

 wymiana drzwi wejściowych do klasy nr 2. 

Zespół Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w Pudliszkach 

Szkoła Podstawowa i Gimnazjum w Pudliszkach 

 malowanie pokoju nauczycielskiego w budynku nr 2, 

 malowanie klasy nr 3 

 malowanie gabinetu pedagogów, 

 malowanie pomieszczenia księgowości szkoły, 

 malowanie zacieków w klasie nr 4 oraz zaplecza klasy nr 4 

Szkoła Filialna w Ciołkowie 
 malowanie klatki schodowej, 

 malowanie altany oraz przedsionka szkoły, 

 malowanie pokoju nauczycielskiego. 

Zespół Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w Starej Krobi 

 we własnym zakresie wykonano szereg napraw i drobnych remontów oraz są             

w trakcie przygotowania zaplecza chemicznego w klasie, w której realizowany jest 

projekt unijny: „Zajęcia pozalekcyjne kluczem do sukcesu wielkopolskiego 

gimnazjalisty”, 

 częściowa wymiana sanitariatów w starej części budynku 

 odmalowanie części korytarza, 

 remont instalacji c.o., 

 malowanie piwnicy i pomieszczeń gospodarczych, 

 remont opłotowania przy małym boisku szkolnym. 

Zespół Szkół w Gostkowie 

  remont pokrycia dachowego w Szkole Podstawowej w Nieparcie,  

 malowanie klas i korytarzy w budynku szkolnym w Nieparcie i Gostkowie. 

ROZBUDOWA ZSPiG PUDLISZKI WRAZ Z ZAKUPEM WYPOSAŻENIA                     

W NOWOCZESNY SPRZĘT I POMOCE DYDAKTYCZNE - ETAP I  ROBOTY 

BUDOWLANE.  

Informację dot. przejęcia dzieci do przedszkola przedstawię na kolejnej sesji.  

Odnośnie programu „Maluch”, to otrzymano dofinansowanie i przystąpimy do jego realizacji, 

prowadzone są rozmowy ze SM w kwestii wykupu pomieszczeń w celu realizacji tego programu. 

Zwrócimy się do MZWiKW w Strzelcach Wielkich w sprawie ciśnienia wody oraz do PZD             

w kwestii remontu drogi Wymysłowo-Sułkowice.  Wiosną wskazywałem dyrektorowi PZD pilną 

potrzebę remontu tego odcinka.  

W sprawie dot. przewozu buraków cukrowych zwrócimy się do  Cukrowni w Gostyniu.  
 

Ad. 10  Wolne głosy i wnioski. 

A. Miałkowski : czy na czas rozbudowy szkoły w Pudliszkach problem ogrzewania na ten sezon 

jest rozwiązany, bo konieczna jest tam przeróbka? Czy szkoły prowadzą sprzedaż, wymianę 

podręczników, czy zmieniono podręczniki? 

Burmistrz : na sezon grzewczy musi to być rozwiązane. 

V-ce dyrektor ZSPIG w Pudliszkach P. Jastrzębski : w młodszych klasach zakupywane są nowe 

podręczniki, natomiast w starszych wymiana podręczników pomiędzy uczniami. Szkoła nie 

zajmuje się administrowaniem wymiany podręczników.  
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A. Miałkowski : czy Pańskim zdaniem przejęcie administrowania ruchu podręczników w szkole 

jest celowe? 

P. Jastrzębski : można by to scedować na nauczycieli ponieważ mają oni prawo wyboru 

podręczników wg których będą prowadzić zajęcia i nie możemy im nakazać z jakiego 

podręcznika mają  uczyć.  

G Skrobała : od przeszłego roku będzie obowiązek uczęszczania do szkoły przez dzieci 6-letnie. 

Natomiast w tym roku jest jeszcze dowolność.  Czy są  w tym roku są 6-latkowie, którzy 

rozpoczynają naukę w klasie I? 

P. Jastrzębski : w tym roku w naszej szkole nie będzie takich uczniów. 

V-ce dyrektor ZSPiG w Krobi K. Kasperczak :  w naszej szkole w tym roku troje sześciolatków 

rozpocznie naukę. Nauczyciele wybierają jednakowe podręczniki, natomiast w niektórych 

klasach rozpoczynają się nowe programy nauczania i konieczny jest zakup nowych 

podręczników. 

M. Szpurka : sprawa dot. handlu obwoźnego. Wg informacji grupa sprzedawców była u Pana na 

spotkaniu. Nie wiem czy jest prawdą, że 20 zł to opłata miesięczna za handel obwoźny, a wg 

ostatniej uchwały dot. opłaty targowej jest to stawka dzienna. W Chwałkowie dziennie handluje 

kilku sprzedawców i konieczne byłoby pobranie opłaty od tych osób. Problem ten powinien być 

uregulowany.  

Burmistrz : wczoraj odbyło się spotkanie z osobami prowadzącymi sklepy na terenach wiejskich.  

Opłata za handel obwoźony pobierana jest wg stawki dziennej. Rozmawialiśmy nt. 

funkcjonowania uchwały, wg której sołtysi zobowiązani są do pobierania opłaty targowej na 

terenie wsi. Zasygnalizowałem, że jeśli sołtysi nie realizują tego obowiązku, to  pracownicy 

urzędu mogą  dokonywać poboru opłaty, lecz nie będzie to możliwe aby realizowali to we 

wszystkich miejscowościach. W przypadku sygnału mieszkańców byłoby możliwe dokonanie 

poboru opłaty przez pracownika.  

M. Szpruka : w sklepie konieczną są sanitariaty i inne wymogi, a  osoby prowadzące handel 

obwoźny nie muszą tego spełniać. Sołtys nie będzie oczekiwać w godzinach rannych na osoby 

targujące. 

Burmistrz : uchwałą Rady wyznaczono sołtysów do pobierania opłaty targowej na terenie wsi. 

M. Szpurka : wg mnie sołtysi nie powinni pobierać tej opłaty, a pracownicy urzędu. 

Burmistrz : obecnie nie mam możliwości wysyłania pracownika do poboru takiej opłaty. 

Natomiast jeśli będzie sygnał o tym, że w danym miejscu prowadzony jest handel, to pracownik 

może być skierowany do poboru takiej opłaty od osoby prowadzącej handel obwoźny.   

Sołtys wsi Pudliszki : telefonowała do mnie osoba, która zainteresowana jest kupnem pałacu           

w Pudliszkach.  

Burmistrz : tak zwróciła się do mnie osoba zainteresowana tym pałacem i przekazałem dane 

telefoniczne o osobie zbywającej tej obiekt.    

Przewodniczący Rady : w związku ze zmianami w budżecie dot. zadań związanych z pracami 

konserwacyjnymi w zakresie melioracji wiem, że została uchwalona ustawa tzw. 

przeciwpowodziowa, która przenosi wiele zadań na Gminę w zakresie melioracji szczegółowej, 

to czy można przypuszczać, że Gmina otrzyma zadania bez środków finansowych.  

Burmistrz : praktyką jest nakładanie nowych obowiązków na Gminę bez wskazania środków na 

te zadania. Jednak trzeba się liczyć, że takich zadań będzie coraz więcej.  
 

Ad. 11 Zakończenie obrad  sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Jóźwiak: dziękuję wszystkim za przybycie                     

i zamykam XII sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

 

    Protokół sporządziła :                                                  

       Aurelia Sikorska       


